
Verslag vergadering jeugdraad

                          20 / 6 / 2022

Aanwezig: KSA lichtaart: 3 vertegenwoordigers KLJ Lichtaart: 1 vertegenwoordiger
Chirojongens Kasterlee:1 vertegenwoordiger JeKa Kasterlee: 1 vertegenwoordiger
JeTi: 3 vertegenwoordigers  Pomponia: 2 vertegenwoordigers Dagelijks bestuur: 7 

vertegenwoordigers Gemeente: 1 vertegenwoordiger

Verontschuldigd: /

Eerder advies over werken KLJ Lichtaart
 Blijven opvolgen met JR
 Timing? Zijn er mee bezig, in maart zijn ze komen meten
 Onderhoudsplan: om de 2 weken de dakgoot kuisen 

Play & Sport
 Advies 12/11/21 – aanvullend advies jeugdraad meerjarenplan

o Activiteiten in eigen beheer verliepen beter dan met Play & Sport (dat toch een 
bedrijf is dat ervaring zou moeten hebben)

 Creastage zonder voldoende materiaal
 Slechte communicatie naar animatoren

 Wat met verloren voorwerpen bevoorbeeld? → wordt nu toch door
gemeente afgehandeld terwijl dit verantwoordelijkheid is van Play 
& Sport

 Te weinig animatoren voor activiteiten
 Kwaliteit activiteiten lijden hier onder
 Veiligheid kinderen lijdt hier onder (kookactiviteit met 2 

animatoren)
 Advies 4/2/22 – animatoren kasterlee

o Drempel hoog voor Kastelse animatoren
o Er wordt niet actief gezocht naar nieuwe animatoren (jongeren)

 Wel flyers bij leerkrachten SMIK, wat drempel niet verlaagt voor nieuwe 
animatoren

o Play & Sport lijkt niet open te staan voor nieuw, jong geweld waardoor 
animatorenbestand in Kasterlee dreigt te slinken

Fuiven
 Gemeente gaat strenger zijn bij het aanvragen van evenementen

 Aanvraag nu binnen 60 dagen, spoedaanvraag binnen 30 dagen mits €25 
betalen; termijn wordt niet strenger, gaan ze gewoon meer streng op zijn bij 
het goedkeuren van laattijdige aanvragen

 Voor jeugdhuizen is deze termijn van 60 dagen heel lang, voorstel om voor 
jeugdhuizen deze termijn naar 30 dagen te zetten. Hier schrijft het dagelijks bestuur 
nog een advies over

Verloop fuiven
 Pomponia en Chirojongens bedanken voor het goede verloop van de afgelopen fuiven

Bloklocaties in elke deelgemeenten
 In oc Kasterlee is dit wel een succes, doortrekken naar andere deelgemeenten?

 Beginnen met kleine ruimtes te voorzien en kijken naar de opkomst



 Is puntje op gemeenteraad 24/05/22, we ondersteunen dit puntje als Jeugdraad met 
voorwaarde dat opening op alle locaties zelfde is als nu in Kasterlee

Subsidiedossiers
 Jeugd heeft gemiddeld 30% minder subsidies dan tegenover andere jaren (grote pot 

nog niet meegerekend)
 In september gaat Jeugdraad hiermee aan de slag om advies te schrijven. (gemeente

evalueert dit in het najaar)

Varia 
Tinne: Binnenkort geen rouge meer op vaten omwille van klachten ouders en kuisploeg

 Hier kwam veel reactie op binnen de jeugdraad, enkele puntjes:
 Willekeurige bieren verbieden kan niet, wel cocktails? Wel ander zwaar bier? Waar 

ligt de grens?
 Misschien is een sensibiliseringscampagne beter, probleem van alcoholconsumptie 

ligt aan individu zelf niet aan organisatie 
 Er bestaan al regels omtrent alcohol: bier 16+, sterke drank 18+, hier bovenop nog 

op gemeenteniveau regels gaan maken?
 Als het nu met rouge begint, wordt dan binnenkort cherry choufe, Leffe ruby, etc… 

dan ook verboden? 
 Wordt in september nog als puntje besproken
: Als een fuif niet in orde was kan het zijn dat je dan een plan van aanpak moet maken, 
dit werkt wel duidelijk (Chirojongens en Pomponia)

     : Voor Play & Sport wordt er maandag (23/5) samengezeten

KLJ Lichtaart: Is er een fuifkalender om te zien wanneer er al fuiven gepland zijn, zo zouden 
eigen fuiven makkelijker te plannen zijn. Is er momenteel niet maar wordt opgenomen door 
DB (bijvoorbeeld gedeelde excel maken waarin elke vereniging zijn evenementen zet).

JeTi: Er is een bankje gezet waar de oude brandweer was, hier hebben we een vuilbak voor 
gevraagd maar dit zou ‘lelijk zijn voor het straatbeeld’. Maar nu ligt er vaak afval rondom 
het bankje dat ze zelf moeten opkuisen. Ook is er gemerkt dat er klanten blijven plakken 
aan dat bankje na sluitingstijd en na fuiven, dit is niet de bedoeling want zorgt voor extra 
overlast voor de buren. Zouden dit bankje liever weghebben

DB: Nog is navragen voor vrijwilligers binnen de verenigingen voor de dag van de 
jeugdbeweging
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